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U Zagrebu, 18. 1. 2022. godine 
 

ZAKLJUČCI 

11. sjednice  

Školskog odbora Osnovne škole Antuna Mihanovića 

održane dana 11. 1.  2022. godine u 18,00 sati 

u prostorijama Škole 

 

Prisutni članovi Školskog odbora: 

1. Renata Gredelj – iz reda radnika/Skup radnika 

2. Mirjana Džambo Šporec – iz reda Učiteljskog vijeća 

3. Paško Bare - iz reda Vijeća roditelja 

4. Dario Marić – iz reda Mjesnog odbora Dubec 

 

Opravdano odsutni: 

Ivana Žigman – iz reda Učiteljskog vijeća 

 

Ostali prisutni:  

1. Beatrica Šurbek, ravnateljica 

Sjednica je započela u 18.00 sati. 

Prisutni članovi se upisuju u evidencijski list prisutnih. 
Utvrđeno je da postoji kvorum. 
 

Prije početka sjednice, ravnateljica zahtijeva da se pročita njezin prijedlog  za dopunu zapisnika 
9. i 10. sjednice Školskog odbora. 
Nakon čitanja i kraće diskusije, članovi ŠO slažu se da će pročitani dopis biti uvršten kao 
dodatak u zapisnik pod točkom Razno, te da ne može biti uvršten u prethodne zapisnike. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj i predložila sljedeći Dnevni 

red: 

DNEVNI RED 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika 10. sjednice Školskog odbora 
2. Ugovori o zakupu dvorane 
3. Natječaj – tajnik/ca 
4. Razno 
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Zaključak 

Predsjednica ŠO pročitala je Dnevni red 11. Sjednice Školskog odbora i on je 

jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad.1.)  

Predsjednica prelazi na prvu točku dnevnog reda, Verifikacija Zapisnika 10. sjednice Školskog 

odbora.  

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak 

 

 Zapisnik 10. Sjednice Školskog odbora se jednoglasno usvaja. 

 

Ad. 2) 

Predsjednica prelazi na drugu točku dnevnog reda, Ugovori o zakupu školske dvorane. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak 

Školski odbor će sutra 12. 1. 2022. provjeriti konačne i sa svim dopunama ispravljene 

verzije Ugovora, te malom izraziti suglasnost za prihvaćanje i potpisivanje svih ugovora. 

Ad.3)  

Predsjednica prelazi na treću točku dnevnog reda, Natječaj – tajnik/ca. 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su dali suglasnost za zapošljavanje kandidatkinje 

Mare Budić na određeno puno radno vrijeme do povratka tajnice s porodiljnog dopusta. 

Ad.4.) 

Predsjednica prelazi na četvrtu točku dnevnog reda, Razno. 

 

U okviru ove točke raspravljalo se o sljedećem: 

 

Pismo ravnateljice uvršteno je u prilog zapisnika. 
R.G. iznosi da postoje nejasnoće u pismu. 
 
M.Dž.Š. traži da se specificira raspodjela sredstava dobivenih od dvorane i uloži u unapređenje 
nastavnog procesa u školi. Na primjer da se poboljša didaktička opremljenost učionica. 
P.B. ustvrđuje da se sve potrebe treba definirati u GPIP-u. 
 
Ravnateljica obavještava da su roditelji jednog od prvih razreda donirali pametnu ploču za 
učionicu. Potrebno je educirati učitelje i potrebno se uključivati u projekte. 
M.Dž.Š. traži da se učiteljima omogući vrijeme za pripremu za projekte, na primjer umjesto 
sati za izvannastavne aktivnosti. 
Ravnateljica obavještava da će kroz projekt E-Škola u fazi 2., jedna učionica biti opremljena 
pametnom pločom. 
 
Postavlja se potreba za izračunom prihoda koji dolaze od zakupa dvorane, te pitanja namjene 
i upotrebe tih prihoda. 



 
Više učionica nema klima uređaj i postoji potreba za ugradnjom klima uređaja u takve učionice. 
 
M.Dž.Š. predlaže da se posadi drveće oko škole, te da se ako je potrebno zatraži i dobije 
suglasnost za to. 
 
Ravnateljica iznosi da je dug roditelja prema školi ukupno 36.042 kune te da se roditelje 
podsjeti preko Vijeća roditelja na redovito podmirenje obaveza prema školi. 
Ravnateljica obavještava da će krenuti priprema ručka za 48 đaka koji nisu u produženom 
boravku. 
Svi članovi ŠO se slažu da bi trebalo sklapati ugovor za prehranu te da će se ove godine uvesti 
ugovor za ručak, a dogodine i za mliječni obrok/užinu. 
R.G. obavještava da slijedeći tjedan kreće obuka neplivača na tri tjedna te da će sigurno 
trebati mijenjati raspored ručka u tom periodu. 
Utvrđuje se da postoji potreba za zapošljavanjem 2 čistačice zbog kuhinje i ručka. 
Prepoznaje se i potreba za dežurstvom učitelja u blagovaonici. 
 
Ravnateljica obavještava da nedostaje još 8 ormarića za djecu 7. i 8. razreda, a koje će 
nabaviti škola. 
U tijeku je provjera funkcionalnosti postojećih ormarića, nakon čega će se podijeliti ključevi 
učenicima. 
 
M.Dž.Š. zahvaljuje tajnici na trudu oko analize i izrade plana za školsku shemu voća i povrća i 
predlaže zamjenu voćnog soka iz sheme za mlijeko ili voće. 
Svi članovi podržavaju početak školske sheme. 
R.G. napominje da je krajem prošle školske godine voće bilo jako loše kvalitete, te da bi se u 
takvom slučaju trebali žaliti dobavljaču kada to primijete. 
 
Ravnateljica se obratila Vijeću gradske četvrti i Mjesnom odboru vezano za rasvjetu školskog 
igrališta, nekoliko panela montažne ograde dvorišta te natkrivanja vanjske učionice. 
D.M. odgovara da se čeka odgovor vijeća gradske četvrti za uvrštenje radova u planove. 
Ravnateljica spominje tvrtku ZIRS kao potencijalni izbor kod izrade/nabave ploča za zabranu 
uvođenja pasa u dvorište škole. 
 
Ravnateljica spominje primjer dobre prakse kod dogovora zamjene radnih mjesta prema 
kolektivnom ugovoru zbog područja stanovanja. Učiteljica Martina Nemet je otišla u OŠ 
Malešnica, a k nama je  prešla učiteljica Antonija Kešinović. 
 
P.B. podsjeća na zahtjev s prošle sjednice – izvještaj o incidentu s asistentom u nastavi, 
učenikom i učiteljem. 
Ravnateljica čita izvještaj o događaju koji je sastavila socijalna pedagoginja. 
P.B. ustvrđuje da je izvještaj djelomičan i neistinit i da je propuštena obaveza pokretanja 
stegovnog postupka protiv pomoćnice u nastavi. 
Moli da mu se izvještaj pošalje mailom. 
Ravnateljica najavljuje da će se slijedeća dva tjedna pratiti rad pomoćnice u nastavi. 
 

Sjednica je zaključena u 22:15 sati. 

 

              Zapisničar:                                   Predsjednik Školskog odbora: 

 _______________________         _________________________           

         Ivana Žigman, prof.                                                                  Renata Gredelj 


